

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

No. 59  
TN. 2/SECRET/7  
BILINGUAL  
ORIGINAL: ENGLISH

Tariff Negotiations  
Torquay

Negotiations under Article XXVIII

United Kingdom

The United Kingdom Delegation considers it has a substantial interest in the following withdrawals or modifications of items in Schedule III - Brazil:

136/2 Raw wool, carded etc., crude wool tops and noils of count finer than 50's,

175/14 and 15 Palm beach fabrics under and over 250 gr. per sq. metre,

which are under negotiation with Australia and the United States of America respectively, and

949/29 Colours and colouring material, organic artificial or derived from coal tar,

which is under discussion with the United States of America.

-----  
Négociations tarifaires  
Torquay

Négociations au titre de l'article XXVIII  
Royaume-Uni

La Délégation du Royaume-Uni estime avoir un intérêt substantiel dans les déconsolidations ou modifications suivantes sur les produits de la Liste III - Brésil :

136/2 Laine brute, cardée, etc, traits et blousses de laine écrus d'un numéro plus fin que 50's,

175/14 et 15 Tissus Palm Beach pesant jusqu'à et plus de 250 gr. par m<sup>2</sup>,

qui sont en train d'être négociés avec l'Australie et les Etats-Unis d'Amérique, et

949/29 Couleurs et colorants, couleurs organiques artificielles ou dérivées du goudron de houille,

qui sont en train d'être négociés avec les Etats-Unis d'Amérique.